

Title (en)

Fastening means for a slab-like element on a wall or the same.

Title (de)

Vorrichtung zur Befestigung eines plattenförmigen Bauteils an einer Wand od. dgl.

Title (fr)

Dispositif de fixation d'un élément en forme de panneau contre un mur ou similaire.

Publication

**EP 0606880 A2 19940720 (DE)**

Application

**EP 94100271 A 19940111**

Priority

DE 4300997 A 19930115

Abstract (en)

A device for fastening a panel-like structural part (1) on a wall (9) or the like comprises at least two bases (2), to be fastened on the wall, having first threaded parts (3) projecting from said bases and securing parts (4) which are assigned to the first threaded parts and have second threaded parts (5) which project from the securing parts and can be screwed to in each case one of the first threaded parts (3). The securing parts (4) comprise sliding blocks (22) which preferably have a length which is greater than their width. In each case one tensioning disc (6) can be screwed onto one of the two threaded parts (3, 5). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Vorrichtung zur Befestigung eines plattenförmiges Bauteils (1) an einer Wand (9) od. dgl. besteht aus wenigstens zwei an der Wand zu befestigenden Sockeln (2) mit von diesen abstehenden ersten Gewindeteilen (3) und diesen zugeordneten Halterungsteilen (4) mit von diesen abstehenden, mit je einem der ersten Gewindeteile (3) verschraubbaren zweiten Gewindeteilen (5). Die Halterungsteile (4) bestehen aus Nutensteinen (22), die vorzugsweise eine größere Länge als Breite besitzen. Auf eines der beiden Gewindeteile (3,5) ist jeweils eine Spannscheibe (6) aufschraubar. <IMAGE>

IPC 1-7

**E04F 11/18**

IPC 8 full level

**E04F 11/18** (2006.01); **E04F 13/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04F 11/1804** (2013.01); **E04F 13/0853** (2013.01)

Cited by

DE102008045080A1; DE102008045071A1; GB2307923A; GB2307923B; EP3926121A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0606880 A2 19940720; EP 0606880 A3 19950913; EP 0606880 B1 19980812; AT E169710 T1 19980815; DE 4300997 A1 19940721; DE 59406629 D1 19980917**

DOCDB simple family (application)

**EP 94100271 A 19940111; AT 94100271 T 19940111; DE 4300997 A 19930115; DE 59406629 T 19940111**